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SECRETAR GENERAL

PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 15.05.2020

cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa, ședință ce
a avut loc la Centrul Cultural European

Au participat următorii consilieri:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Dobrici Gheorghe
4. Grigoroiu Monica
5. Hantăr Ana Maria
6. Ianeț Constantin
7. Ivașcu Dragoș Ion
8. Mateoiu Roxana
9. Miu Vasile
10. Popa Constantin Tiberiu
11. Sprinceană Eugen Dănuț
12. Trandafir Dorel Ioan
13. Trifu Marius Robertino
14. Voicu Emilia Romelia

Au fost absenți: domnul consilier Budoiu Ion și doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela.
Ședința a fost deschisă de doamna secretar general al orașului Pucioasa, doamna jr. Catană Elena

care spune că ședința de astăzi a fost convocată în baza Dispoziției Primarului nr. 426/11.05.2020 și că
din consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru
desfășurarea ședinței. Apoi, îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de
zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot aceasta fiind
aprobată cu unanimitatea consilierilor locali prezenți.

În continuare doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali procesul
- verbal al ședinței ordinare din 28.04.2020.

Întreabă dacă sunt observații asupra procesului - verbal. Nu sunt. Procesul - verbal al ședinței
ordinare din 28.04.2020 este supus la vot și este aprobat cu unanimitatea consilierilor locali prezenți.

Președinte de ședință este doamna consilier Brebene Marinela.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al U.

A. T. Orașul Pucioasa și rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau
parțial din venituri proprii, pe anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ec. Păun Carmen - precizează că 60 mii lei se propune să meargă la cap. 66.02 - Sănătate
- pentru scriere și management cerere de finanțate „ suport european pentru Spitalul Orășenesc Pucioasa
în lupta împotriva PANDEMIEI - COVID 19, 41 mii lei - asistență socială pentru plata indemnizației la
persoanele cu dizabilități, banii pe PNDL - pentru obiectivul - Dotare Școala Gimnazială Mihai Vitezul
din localitatea Pucioasa, județul Dâmbovița - 283 mii lei, 55.978,81 lei din donații și sponsorizări care
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merg la Spitalul Orășenesc Pucioasa, bani strânși de domnul Stoichiță - fostul elev al Liceului N Titulescu
- pentru spital.

Nu mai sunt alte discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa și rectificarea bugetului instituțiilor
publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2020 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării
inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul
Pucioasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că toate aceste trei proiecte de hotărâre -
adică acesta și următoarele 2 înscrise pe ordinea de zi sunt în legătură cu proiectul „ Reducerea emisiilor
de carbon în orașul Pucioasa și în zonele funcționale ale acestuia și a cheltuielilor aferente în vederea
implementării ”.

Doamna jr. Neagu Daniela precizează că suprafața totală de teren este de 3 920 mp., este situată în
intravilan și face parte din domeniul public al U. A. T. Orașul Pucioasa.

Nu mai sunt alte discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea modificării inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al Unității
Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării
ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ (ADI) TRANSPORT PUBLIC ZONA
PUCIOASA. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea înființării ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ (ADI)
TRANSPORT PUBLIC ZONA PUCIOASA și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului
REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ÎN ZONELE FUNCȚIONALE
ALE ACESTUIA și a cheltuielilor aferente în vederea implementării. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.



3

Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre
privind aprobarea proiectului REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ÎN
ZONELE FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA și a cheltuielilor aferente în vederea implementării și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Alte discuții nu mai sunt.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
BREBENE MARINELA

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


